
 

 

 
 
Verslag Adviesraad Sociaal Domein 

 
        23-05-2024, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 
 

Aanwezig; Marike, Theo, Ellen, Hans, Mieke, Robbert, Rita en Marian 
Afwezig met bericht;  
 

 
1. Opening van de vergadering door de voorzitter. 

Er zullen om en om plenaire- en focusgroepvergaderingen zijn. Al blijft het bij allen mogelijk 
om een gast/spreker uit te nodigen. 

 
2. Actiepunten           

- Er is een flyer gemaakt voor de werving van een of twee jeugdleden. De flyer wordt 
op de Leidse en de Haagse hogeschool opgehangen en kan daarnaast via website en 
social media gedeeld worden. Ook kan de flyer misschien als redactioneel stuk in de 
krant, en op wassenaarders.nl? De werkgroep communicatie pakt dit op.  
   

- Toelichting evaluatie concept advies door de koepel zal plaatsvinden op 18 juni. Kort 
daarna zullen we dit met de wethouder bespreken.  

- Agenda op google drive werkt maar we kunnen niet zien wat er is toegevoegd. Er 
wordt nog aan gewerkt. Daarna kan iedereen de afspraken rondom de ASD erin 
zetten. 

- Woonzorgvisie hoort bij de focusgroep Participatie en Welzijn. 
- SKW heeft ons gevraagd voor een presentatie in oktober. Robbert en Marike zullen 

dit op zich nemen. Ook is het SKW voor onze volgende vergadering uitgenodigd. 
Kijken waar we de samenwerking kunnen verstevigen. Ze hebben vaak zeer 
interessante onderwerpen.        
    

3. Focusgroepen         
- Bestaanszekerheid heeft 4 generieke thema’s uitgekozen om als eerste op te pakken. 

Hierover gaan ze met de ambtenaren praten. Maar er komen binnenkort twee 
adviesaanvragen aan dus daar ligt de aandacht op dit moment 

• Schuldhulpverlening. Er zouden stukken over de beleidswijziging voor eind mei 
aangeleverd worden. Het advies wordt na de zomer van ons verwacht. Er gaat 
nog gesproken worden met de Stille kracht en het sociaal team. En natuurlijks 
met de beleidsmedewerker die over deze beleidsstukken meer kan vertellen. 

• Minimabeleid. Adviestraject loopt in juli/augustus. Nog even kijken hoe dat 
ingepast kan worden ivm de vakanties.  

- Participeren en Welzijn 

• Meedenken van adviesraden bij aanbesteding hulpmiddelen. Waarom moet de 
ASD hierin meedenken en niet de cliëntenraden of specifieke doelgroepen? Lijkt 
ons meer op de plaats, later bleek dat ook de cliëntenraden hierin ook  
meegenomen worden in andere bijeenkomsten.  

- Jeugd, gezin, Singles en ouderen 

• Bijeenkomsten participatief ouderenbeleid gaan gevolgd worden. 

• De flyer is gemaakt voor jeugdleden  



 

 

 
 
 
     
 

4. Werkgroepen 
- Communicatie 

Gaan een webinar bij de koepel volgen m.b.t. de communicatie. 
 

- Bestuurlijke samenwerking 
Er is veel overlap in de verschillende onderwerpen en er wordt binnenkort een 
afspraak gepland met Amber en leidinggevende gemaakt. 
Robbert heeft goed gesprek met Lidwien van de Langen gehad. 
 

- Interne organisatie 
Gaan monitoren hoe de werkwijze door iedereen wordt opgezet en kijken over half 
jaar wat een goede werkwijze blijkt.  

 
5. Bijgewoonde vergaderingen  

- Bestuurlijk overleg is geweest. Was een goed overleg met de wethouder.  
➢ Zodra de evaluatie met de koepel rond is zullen we opnieuw met de 

wethouder spreken om een nieuwe verordening gezamenlijk op te 
stellen. 
De werkgroep bestuurlijke samenwerking gaat hiernaar kijken. 

➢ Technisch is het niet mogelijk om de, voor ons relevante, 
raadsinformatiebrieven toegestuurd te krijgen. Goede 
informatievoorziening voor de ASD blijft een aandachtspunt voor de ASD 
de komende periode, we houden het op de agenda.  

   
- We hebben een reactie ontvangen van het college op het advies ASD beleidsplan 

Sociaal Domein Wassenaar.    
 
 

6. Rondvraag en sluiting 
 
 


